
Fjordbakkeskolens Skolebestyrelse                     

 
Referat den 16/6 

Bestyrelsesmødet den 16/6 2021 kl. 18.00-20.00: møde TAULOV 
Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Mai Strandby, Kira Strandby 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Ulrich Nicolaisen, Karina Borgaard, Lise Jensen, Michael Rix, Frank 
Hansen 
Personale: Mette Philipsen, Pia Storm Pedersen 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jacobsen, Mette Outzen 

Fraværende: Ulrich Nicolaisen 

Godkendelse af referat og dagsorden.  
 

 

1. Nyt fra eleverne:  
Tilbage på fuld tid – lærerne har været rigtig gode til at tackle både hjemmeundervisningen og 
tilbagevenden til skolen – stor ros til lærerne. 

                   Nyt fra medarbejderne: 
                   Dejligt at vi kan være og undervise på tværs af klasserne, og vi glæder os til efter 
                   sommerferien, hvor alt forhåbentligt er normalt igen. 
       
           Nyt fra ledelsen: 
- Coronastatus og skoleårets afslutning (20/21)   – dejligt at se alle medarbejderne og eleverne face to 

face igen. Der bliver ingen personalefester i dette skoleår.   
- Skoleårets afslutning (21/22) – Vi er ved at planlægge og er næsten i mål med næste skoleårs 

planlægning, som har taget lidt længere tid pga af implementeringen af den nye arbejdstidsaftale for 
lærerne. Forældrene kommer ikke til at kunne mærke eller se forskellen, idet det er en intern 
organisering af lærernes opdeling af deres tid til diverse opgaver. En større gennemsigtighed i opgaver. 

- Forældremøder – plan for afvikling (se bilag) – Line har lavet en oversigt over forældremøder for begge 
afdelinger. Udleveret til bestyrelsen. 

- Spar/lån: Nu ”overførselsadgang mellem årene” – med maks. 3 % på optjening 
- Kommunikationsstrategi og praksis (PJ) – Skolen fortsætter efter skolebestyrelsens retningslinjer – 

følger op på enkeltstående forældre, som mener, at strategien om enkelthed og ensrettet ikke følges. 
- Abonnement ”Skole og forældre” (PJ) – opsiges. PJ udarbejder en opsigelse, som Karina Borgaard 

underskriver. 
           Nyt fra formand/øvrige:  
- Fællesrådsmøde – Fremover sendes dagsorden til distriktsskolelederen i god tid og fremover 

udfærdiges referat fra møderne. Der er ikke lagt datoer ind for næste skoleår endnu. Budgetønsker til 
næste regnskabsår indsendes i august måned efter nærmere plan. 

 

2. Kommunal feriekalender 2020-2023 – se bilag 
Præsentation og drøftelse – Høringssvar 
JB udfærdiger skolebestyrelsens svar om et ønske om at ændre en skoledag til den 20.dec. i stedet for den 
2.jan – og feriedage omvendt. 
 

3. Elevplaner og skole/hjemsamtaler (Poul Jakobsen og Mette Kruse) – se bilag: 
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   a) Præsentation af ledelsens forslag til ny model for skoleår 21-22 
   b) Drøftelse og beslutning 
Besluttet med mange positive kommentarer og følgende opmærksomhedspunkter: Forældrene skal oplyses 
bedre om at tilgå meebook. glad for en tidlig forældresamtale. Vigtigt, at der bliver fulgt op på målene. Det 
er meget vigtigt, at der er anerkendelse til alle elever – alle elever har brug for at vide, at de duer til noget! 
Godt at målene/elevplanen gives face to face, så der kan spørges ind til en eventuel uddybning fra 
elev/forældreside. 
 

4. Input til kommunale budgetter - (Karina formand) 
Fint skriv udarbejdet af Karina. Drøftelse af mere konkrete områder er ikke nødvendig, idet kommunen 
havde to konsulenter rundt for at se de fysiske forhold og bliver stemmen ind i skolebestyrelsens skriv til 
politikernes endelige afgørelse om fordeling af de 324 mio. kr. 
 
 

5. NYT: Kommunal fritidspolitik i høring (se bilag) 
Skolebestyrelsen vil gerne gøre opmærksom på en noget kort frist til at afgive høringssvar. 
Der er en tilpas balance mellem en kommunal ramme og en egen forvaltning af strategien. 
Vi vil også gerne spørge ind til fritidspolitikken for de 7-10 årige? Hvad er der tænkt her. 
Samtidig glæder vi os til at blive en del af at strategien, så den kan blive udfoldet efter hensigten og 
imødeser selvfølgelig, at der bliver udarbejdet en udrulningsplan med de nødvendige tiltag/ressourcer, som 
kan få den bedst mulige implementering. 
Vi ønsker også at gøre opmærksom på, at Fjordbakkeskolen ligger et stykke fra Fredericia Midtby, og der 
skal derfor tænkes i konkrete fritidstilbud i Taulov/Skærbæk-området. 
Skolebestyrelsesmedlemmerne kan sende andre kommentarer til Karina Borgaard senest den 6. juli, som 
herefter sender et høringssvar fra Fjordbakkeskolen. 
 

6. Eventuelt 
Ingenting – 
 Jo, Lise har sørget for at ”forældregaven” er blevet uddelt. I Skærbæk er pengene gået til socialt samvær 
ved at mødes og spise sammen. Taulov har valgt at få en vin- og chokoladegave. 
Stor tak skal der igen lyde fra personalet på Fjordbakkeskolen – det varmer meget at blive tænkt på. 
 

Efterfølgende ønsker vi hinanden god sommerferie med Coronavenlig anretning…….. 

 

Punkt til april/maj –mødet: Evaluering af planen for elevplan/skolehjem-forsøget. 

Næste møde: mandag den 23/8-2021 


